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Protokoll fört vid styrelsemöte på Tvärgatan 2 den 13 december 2022 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Iréne König,               

Karl-Gustav Holmgren, Inger Sjögren och Ylva Sjölin. 

Inbjuden: Anders Netterheim från Valberedningen. 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade                       

 Anders Netterheim från Valberedningen särskilt välkommen. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes, med tillägg av fråga om SPF:s 

 gruppförsäkring under Övrigt. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Ylva Sjölin. 
 

4. Anders Netterheim har ordet 
Anders Netterheim, Valberedningen, rapporterade att Eva Svensson vill korta ned            

sitt engagemang och att Hörselombudet har avsagt sig omval. Siv Wilborgsson har 

meddelat att hon avsagt sig omval. Förslag till ersättare? Med anledning av att       

Inger Andén avsagt sig omval till KPR diskuterades olika alternativ till representation 

i KPR. Styrelsen och Valberedningen återkommer till denna punkt. 
 

5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. 28 000 kronor av fondens pengar 

kommer att användas för förbättringar i lokalens utrustning. Entréavgiften vid 

månadsmötena höjs från 50 till 70 kronor. Både femtioårskalaset och jubileumsfesten 

blev lyckade arrangemang. Vid mötet för nya medlemmar deltog 36 personer. 
 

6. Aktiviteter, resor m.m. 
Se punkt 12 Programhäftet. 
  

 

7. Ekonomi    

Inger Sjögren rapporterade att 185 personer deltog i Kalaset och 126 personer på 

jubileumsfesten i Backagården. Utbetalning av arvoden kommer att ske 16 december. 

Ekonomin är fortsatt god. 
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  8. Hemsidan/Hemtjänstindex/Föreningskontakten SPF Seniorerna Skåne 

Iréne König rapporterade att alla aktiviteter ligger på hemsidan nu. Höör ligger på 

plats 220 i Hemtjänstindex. KPR bör trycka på angående hemtjänsten, eftersom det 

finns en förbättringspotential. 
 

9. Medlemsfrågor 

Siv Wilborgsson meddelade inga större förändringar i medlemsantalet. SPF:s server 

och medlemsregistret kommer att vara nedstängda, troligen till mitten av vecka 51. 

 

10. Studiecirklar  

Ylva Sjölin rapporterade att ett givande möte med Vuxenskolan ägt rum. 

Cirkelledarna deltog i detta. Lisa Formare blir ersättare för Anna Virta under hennes 

kommande barnledighet. Några nya aktiviteter tillkommer. En av dessa är 

Konstellationen Fogelstad, som handlar om kvinnors utveckling. Cirkeln startar        

23 januari under Mary Molunds ledning. 

 

11. Friskvårdsaktiviteter 

Karl-Gustav Holmgren rapporterade att kommande aktiviteter sammanställts och 

lagts in i manus till kommande Programhäfte. I månadsbladet ska meddelas att 

intresserade av gåfotboll ska kontakta Karl-Gustav senast 15 januari. En aktivitet 

framöver kan vara en tipspromenad vid nya Backaslingan. 

 

12. Genomgång av Programhäftet för våren 2023 

En genomgång av manuset till kommande Programhäfte gjordes. Alla aktiviteter och 

texter är uppdaterade. Styrelsen beslöt att höja hyran för lokalen från 400 kronor till 

500 kronor. Detta nämns i Programhäftet. 

 

13. Genomgång av annonsörerna för 2023 

Annonsörerna i kommande Programhäfte gick styrelsen igenom. Några annonsörer 

har dragit sig ur och några har tillkommit. 

 

14. Återkoppling från 50-årskalaset och festen 

Styrelsen konstaterade att både festen och kalaset blivit lyckade. Tackkort till berörda 

har Ann-Margret Nordbeck skickat. 

 
   15. Reflektioner från Ebba Dahringers enkät 

Ann-Margret Nordbeck hade distribuerat resultatet av enkäten till styrelsen. Av 

resultatet framgår att det bland dem som hade besvarat den är en hög andel som är 

aktiva. 

 

16.    Information – hedersmedlemskap, jullunch, KPR, inbjuda revisorerna 

Ann-Margret Nordbeck meddelade att underlag till hedersmedlemskap ska tas fram 

och att 57 medlemmar kommer att delta i julbordet på Åkersberg. Punkten KPR -      

se punkt 4 i protokollet. 
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17.    Månadsbladet för december 

Information om att Programhäftet kommer efter Trettonhelgen, Canasta ny aktivitet, 

cirkeln Konstellationen Fogelstad, medlemskorten med Senioren nr 2, intresserade av 

gåfotboll. Önskan om God Jul och Gott Nytt År. 

 

18.    Övrigt – middag med styrelsen, fråga om medlemsförsäkring 

En gemensam middag för styrelsen kommer att äga rum 10 januari efter 

styrelsemötet. Håkan Järvelid hade fått en fråga om medlemsförsäkringen från en av 

medlemmarna. Vi hänvisar frågor direkt till försäkringsbolaget. 

 

19.    Avslut 

 Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Ylva Sjölin 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 
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